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Hierbij vraagt de PvdA Heiloo een debat aan over het beleid ten aanzien van het onderhoud 
van de sportvelden in Heiloo, met als aanleiding vervanging van het hoofd(kunstgras)veld van 
de Foresters, dat 15 jaar oud is. Spelers weigeren op dit veld te spelen omdat de kwaliteit zo 
slecht zou zijn dat zij er blessures door oplopen. 

• In de aangenomen begroting met investeringslijst voor 2023 staat vervanging van dit 
kunstgrasveld ingepland (voor € 440.000). In een brief aan de raad dd 6 april jl geeft 
de wethouder echter aan het kunstgrasveld niet te kunnen vervangen zonder 
objectivering van de klachten van de gebruikers van het veld. Dit impliceert een 
wijziging van beleid: van vervanging van sportvelden na een bepaalde, geplande 
periode, naar een beleid waarbij velden alleen worden vervangen als deze technisch 
zijn afgekeurd. De PvdA Heiloo had graag gezien dat over deze beleidswijziging 
expliciet gecommuniceerd was met de gemeenteraad en met de sportverenigingen in 
Heiloo. Hoe kijken andere partijen hiertegen aan?

• Het betreffende kunstgrasveld bij de Foresters is op 13 februari jl. goedgekeurd voor 
gebruik direct nadat deze een speciale onderhoudsbehandeling had gekregen (het 
losschudden van de infill met wied-eg). De PvdA Heiloo zou graag zien dat de 
eerstkomende keuring van het veld uitgevoerd wordt vlak voor de onderhoudsbeurt, 
niet vlak daarna. Dit om te garanderen dat het veld ook na enkele weken gebruik veilig 
is om op te sporten. Hoe zien andere partijen dit? Vinden zij het wenselijk dat 
sportvelden een onderhoudsbeurt krijgen vlak voor keuring?

• Uiteraard is het kapitaalvernietiging om een kunstgrasveld te vervangen als deze nog 
prima voldoet, maar een beleid waarbij velden zo lang mogelijk gebruikt worden, zou 
volgens PvdA Heiloo samen moeten gaan met verhoogde monitoring van de kwaliteit. 
In de brief van 6 april geeft de wethouder aan dat het desbetreffende veld in het 
vervolg eenmaal per vier weken een onderhoudsbeurt zal krijgen en dat het volgens de 
wettelijke termijn in januari/februari 2024 opnieuw gekeurd zal worden. De PvdA 
Heiloo zou graag zien dat het college de frequentie van deze keuring verhoogt in 
overleg met de betrokken sportvereniging. Hoe denken de andere partijen hierover?


